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Svenska Skidskytteförbundets yttrande över remiss 
Promemorian Fi2023/02665 angående Höjd spelskatt. 
 
Svenska Skidskytteförbundet önskar med denna skrivelse framföra våra tankar kring den föreslagna 
generella höjningen av spelskatten från 18 till 22 %, och den påverkan denna höjning kan tänkas få 
för svensk idrottsrörelse, ur perspektivet, varande den sponsrade/samarbetande parten, som 
idrottsförbund, idrottsförening eller idrottsevenemang. 
 
Aktiebolaget Trav och Galopp och Svenska Spels sammanlagda marknadsandel av den svenska 
spelmarknaden är 59%, 23 respektive 36 procent. Dessa procentandelar gäller vadhållning, sportspel 
och kommersiellt onlinespel sammantaget. Aktiebolaget Trav och Galopp är tack vare sin storlek en 
mycket betydande aktör på den svenska idrottsrelaterade sponsringsmarknaden. Enligt 
Fi32023/02665 torde en generell skattehöjning av spelskatten ge ATG en betydande minskad 
lönsamhet. Hästspel och sportrelaterad vadslagning är ATG:s klart dominerande kärnverksamhet. 
Minskade intäkter eller ökade utgifter, här skatter, måste naturligtvis balanseras i verksamheten, 
vilket kan påverka marknadsföringsmässiga eller strategiska satsningar på olika sätt.  
 
Ett alternativ till en generell höjning av spelskatten vore en differentierad spelskatt, precis som i de 
flesta andra EU- länder, där spel och vadhållning relaterad till sport vanligtvis har en lägre skattesats 
än t ex kommersiellt onlinespel typ poker och casino. Detta skulle främja samarbetet mellan ATG och 
den svenska idrottsrörelsen. Påpekas skall att ATG har ett antal samarbetsprojekt med några 
idrottsförbund där även en avgörande ekonomisk återföring av pengar sker till sporten. 
 
Även ur ett folkhälsoperspektiv vore en sådan differentiering önskvärd. Då det mycket klart är 
fastlagt att spelformer som kasinospel och poker, särskilt onlinespel, vilket är mest vanligt, utgör den 
klart största risken att skapa ett spelberoende. 
 
En differentierad skatt kan ses som ideologiskt riktig, kommersiellt vinstgivande – vinst för fler, även 
inkluderat ett troligt bättre utfall för staten. Det skulle även vara klart gynnsamt ur ett folkhälso-
perspektiv samt betydligt lättare att hantera ur ett marknadsföringsperspektiv – tilltalar fler. 
 
Det är vår förhoppning att ovanstående synpunkter tages i beaktande vid det slutgiltiga beslutet 
rörande skattesatser för spel. 
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